

CS

Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

ADMINISTRATION BUILDING 31300 Anita Warren, MI 48093 586.825.2400 Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D. Superintendent

January 3, 2022

Dear WCS Community,

Welcome Back and Happy New Year! As I shared with you prior to the holiday break, our new COVID testing site through Northshore Clinic opens tomorrow, Tuesday, January 4, 2022, for students and families at:

Location: Angus Elementary - 3180 Hein Dr., Sterling Heights, MI 48310. - Enter Door #2 **Days and Times:** Monday - Friday - 2:30pm to 7:30pm & Sunday 10:00am to 5:00pm. Click here to Pre-Register for testing (Required).

Students who are not vaccinated and identified as a close contact to a case of COVID <u>at school</u> have the option to test every day for seven (7) days to be sure they are negative and remain in school. Please review the Frequently Asked Questions (<u>English</u> and <u>Arabic</u>) for additional information on testing.

Also, the best way to help students stay in school and avoid quarantine is to get them vaccinated if they can do so. Click here to <u>upload your child's vaccination card</u> through our secure district site or provide a copy to your child's school.

Despite our challenges, I am excited about the New Year and the return of our students to school. If you have any questions, please contact your child's school or visit wcskids.net for more information.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.

Superintendent





3 يناير/كانون الثاني 2022

عزيزي WCS المجتمع ،

مرحبا بكم مرة أخرى وسنة جديدة سعيدة! كما شاركتك قبل عطلة العطلة، يفتح موقع اختبار COVID الجديد من خلال عيادة نور تشور غدا الثلاثاء 4 يناير 2022 للطلاب والعائلات في:

الموقع: أنجوس الابتدائية - 3180 هاين الدكتور، مرتفعات الجنيه الاسترليني، 148310 MI. - أدخل الباب # 2 الأيام والأوقات: من الاثنين إلى الجمعة من الساعة 2:30 ظهرا حتى 7:30 مساء ومن الأحد من الساعة 10:00 صباحا حتى 5:00 مساء.

انقر هنا للتسجيل المسبق للاختبار (مطلوب).

الطلاب الذين لم يتم تطعيمهم وتحديدهم على أنهم على اتصال وثيق بحالة COVID في المدرسة لديهم خيار الاختبار كل يوم لمدة سبعة (7) أيام للتأكد من أنهم سلبيون والبقاء في المدرسة. يرجى مراجعة الأسئلة المتكررة (الإنجليزية والعربية) للحصول على معلومات إضافية حول الاختبار.

كما أن أفضل طريقة لمساعدة الطلاب على البقاء في المدرسة وتجنب الحجر الصحي هي تطعيمهم إذا تمكنوا من القيام بذلك. انقر هنا لتحميل بطاقة تطعيم طفلك من خلال موقعنا الآمن أو تقديم نسخة إلى مدرسة طفلك.

على الرغم من التحديات التي تواجهنا، أنا متحمس للعام الجديد وعودة طلابنا إلى المدرسة. إذا كان لديك أي أسئلة، يرجى الاتصال بمدرسة طفلك أو زيارة wcskids.net لمزيد من المعلومات.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه المشرف